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Mötets öppnande S 1.

Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet
öppnat.

Föregående mötes protokoll. S 2.
Föregående mötes protokoll nr. 5-2004 godkändes.

Rapporter/meddelanden S 3.
- Bronsyxan, Mälarenergi och RagnSells har kommit överens om att föreningens
avloppsstam i fortsättningen ska renspolas i september varje år för att forebygga
stopp. RagnSells ska genomföra den årliga spolningen och kontakta Bronsyxan i

förväg så att en representant för Bronsyxan kan närvara vid spolningen och se till att

den görs på rätt sätt. RagnSells ska debitera Bronsyxan kostnaden för spolningen.
Styrelsen beslöt att utse Gunnar Larsson till kontaktperson gentemot RagnSells.
- Efter snöfallen i november ska erfarenheter och önskade rutiner för snöröjning
stämmas av med Teknik och ldrott av Bronsyxans sekreterare.
- Vid nämnda snöfall tog sanden i Bronsyxans fyra sandlådor slut. De har nu fyllts på,

men styrelsen framhåller att varie medlem på Aterbruken kan hämta gratis sand för
halkbekämpninq.
- Den första fakturan avseende el till föreningens gatlyktor vid garageplaner och
mellan trädgårdar har kommit från Teknik & ldrott inom Västerås stad, som tagit över
efter den tidigare elleverantören Mälarenergi.
- Beträffande pumpbyte i värmecentralen är beslut ännu ej fattat om funktion och

omfattning. Förslag på lösningar och anbud kommer in, diskuteras med respektive
inväntas från olika rörfirmor.
- Bronsyxans nya stadgar kommer till medlemmarna i samband med att fakturor på

avgifterna för första kvartalet 2005 samt bredbandsinstallationen delas ut.

- frågan om uppdatering av listor med funktionärer i miljöbodarna bordlades åter.
- Säckar för julklappspapper kommer att läggas ut i miljöbodarna under vecka 451.

Varie medtem kan lämna sin tvllda säck på nåoot av Aterbruken.

Ekonomi S 4.
- Kassören Ulla Pettersson redogjorde för utfall och resultat samt balans till och med

november månad. Rapporterna bifogas originalexemplaret av detta protokoll.
- Bronsyxan har slutit avtal med Föreningssparbanken om hur föreningens in- och

utbetalningar samt kontoförvaltning ska hanteras iframtiden. Bronsyxan får därmed
bankgiro och betalningar till det går direkt till Bronsyxans konto i Föreningssparban-
ken. Betalningar till postgiro måste manuellt föras över till Föreningssparbanken av
kassören. Därför är betalningar till bankgiro lite enklare att hantera för kassören.
- Styrelsen beslöt att avgifterna för första kvartalet 2005 hålls oförändrade, dvs 3 900

respektive 3 860 kr.
- I fortsättningen kommer avgifterna att debiteras på fakturor med uppgifter om
Rronsvyans nostoiro (kommer att döoas om till "Dlusoiro") och bankqiro. FörtrVckta
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inbetalningskort kommer inte att delas ut ifortsättningen, men den som vill ha
sådana inbetalningskort for postgiro, kan hämta sådana hos kassören, så länge
korten räcker. Därefter hänvisas de medlemmar, som inte betalar via lnternet och vill
använda inbetalningskort, till ej förtryckta inbetalningskort hos banker och Svensk
kassaservice.

Bredbandsanläggningen S 5.
- Anders Hallqvist rapporterade att installationen är så gott som klar. Vid besiktning
2004-12-08 var alla fibrer dragna och svetsade och nära 20 o/o av alla anslutna hus
hade bredbandskontakt, men ett antal brister konstaterades. Slutbesiktning ska äga
rum till 2004-12-16. Då kan entreprenaden komma att godkännas, eventuellt med en
kort restlista, som ska åtgärdas snarast. Om besiktningen resulterar iett
godkännande börjar den tvååriga garantitiden att löpa från besiktningsdatum.
- I samband med installationen har en husnyckel inte hämtats ut från nyckelpersonen
för Bärnstensgatan/Kantyxgatan. Nyckeln finns nu hos Anders Hallqvist,
Bärnstensgatan 26 och lämnas till den som har ett lås som nyckeln passar till. Om
Du saknar den nvckel som Du lämnade för bredbandsinstallation. eller om den
nyckel Du fick tillbaka inte passar. hör av Diq till Anders Hallqvist!
- För att finansiera bredbandsinstallationen har föreningen tagit upp ett lån på 400 tkr
i Föreningssparbanken. Av beloppet avser c:a 160 tkr, 40 0Ä, den gemensamma
delen av anläggningen, medan c:a240 tkr, 60 To, är för de enskilda medlemmar, som
har önskat lånefinansiering av kostnaden för de enskilda husen.
- Skattereduktion för bredbandsinstallation beräknas till drygt 800 kr för dem utan
huskabel och drygt 1750 kr för dem med huskabel. Skattereduktion hanteras av
Skatteverket i Vimmerby, som önskar hopsamlade ansökningar från alla 112 som
installerat bredband senast 2005-03-01. Varje hushåll ska fylla i och skriva under en
tvåsidig blankett. Bronsyxan kommer att samla ihop de kompletta ansökningarna och
fylla på med belopp och fakturakopior och lämna allt samlat till Skatteverket.
Närmare anvisningar från styrelsen kommer ijanuari 2005.
- Styrelsen beslöt att utse Magnus Månson och Anders Hallqvist att tills vidare vara
Bronsyxans kontaktpersoner gentemot Mäla renerg i i bred ba ndsfrågor.
- Den övriga styrelsen riktade å hela Bronsyxans vägnar att varmt tack till Anders
Hallqvist för engagerat, omfattande och framgångsrikt arbete för installation av
bredband och uttalade sitt förtroende för att processen slutförs på önskat sätt.

övriga frågor S 6.
- Styrelsen önskar alla medlemmar GOD JUL och GOTT NYTT AR.

Nästa möte S 7.
Nästa mote bestämdes preliminärt till 2005-02-1 6.

s8.
Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet

Avslutning
Ordförande Magnus

avslutat.

Västerås 2004-12-08
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